



## CONFIDENTIAL FILE INFORMATION

DATE: 08/20/19  
FACTORY: 690, PO# XXXXX  
ITEM No.: 96235

## PRINTER SPECIFICATIONS

FILE NAME: 96235\_E-WC-17277-A\_Instrux  
SCALE: 100%  
PAPER STOCK: 128 GSM C25 OPAQUE PAPER  
TRIM SIZE: W 381.3mm X H 114 mm

PRESS WORK, NOTES AND SYMBOLS:  
TRIM TO SIZE, SCORE, FOLD & GLUE IF SPECIFIED.

CUT LINE   
SCORE

PRINT INK: PANTONE®  
BLACK

## CONTACT

THE NCC CHINA:  
Simon, email: [simon@thencc.com](mailto:simon@thencc.com)  
Eric, email: [mingchi@thencc.com](mailto:mingchi@thencc.com)

THE NCC USA:  
Sabina, email: [sabina@thencc.com](mailto:sabina@thencc.com)

## COMMENTS/NOTES (Internal reference only)

File created by RS

## DO NOT print Comment, Scoring or Dielines Layers

Physical sample according to specs must be approved by THE NCC before proceeding to production.

## FACTORY USE ONLY

DATE:  
RECEIVED BY:  
APPROVED: \_YES\_ \_NO\_  
NOTES:

## THE NCC USE ONLY

DATE:  
RECEIVED BY:  
APPROVED: \_YES\_ \_NO\_  
NOTES:

381.3 mm

## FRONT



### Bamboo Qi Desk Charger



SURE SERIES

Item# 96222  
Model# E-QI-18416

FCC ID: 2AS50-96222

114 mm

### FCC Warning

**Note:** This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures, reorient or relocate the receiving antenna, increase the separation between the equipment and receiver, connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected, or consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

RF exposure statement:  
The equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. During the operation of device a distance of 15 cm surrounding the device and 20 cm above the top surface of the device must be respected.

### Attention

Please read all the warnings and safety instructions carefully prior to using this product. Improper use of this product may result in damage to attached products. To keep the product working at its optimum performance, never use it in the following conditions:

### Warnings

- Some phone cases may block the wireless charging
- Do not place other materials, like metal objects, magnets, and magnetic stripe cards, between the mobile device and the wireless charger pad.
- Check your mobile device's battery percentage using the charging icon displayed on the screen of your phone.
- When the mobile device is not placed on the charging surface accurately, your mobile device may not charge properly.
- If you use the wireless charger in areas with weak network coverage, you may lose your network reception.
- Please do not expose this device to moisture or heat sources.
- This is not a toy, not suitable for children under the age of 7.

Customer Service: 1-855-350-6868  
Hours of Operation:  
Monday - Friday 10AM - 6PM, EST

### Specifications

Input: 5V/2A

Wireless charger output: 5V/1A - 5W

**Important: only use included accessories or certified and tested accessories to charge this device. Using third party accessories can influence the item safety.**

Please remove the protective film on the wireless charger before use!

### Features

- First plug the wireless charger using the included micro USB cable into the USB port of your wall adapter.
- Make sure your phone is compatible for wireless charging.
- Put your wireless charging enabled device horizontally or vertically on the wireless charging surface in the center.

All pictures shown are for illustration purpose only. Actual product may vary due to product enhancement.

Manufactured and distributed by The NCC NY  
©2019 The NCC • MADE IN CHINA

and WESTINGHOUSE are trademarks of Westinghouse Electric Corporation. Used under license by The NCC. All rights reserved.

### Limited Lifetime Warranty

The NCC warrants this product against deficiencies in material and workmanship for the life of the product. This LIMITED LIFETIME WARRANTY does not cover products that are improperly used, abused, altered or repaired. This LIMITED LIFETIME WARRANTY excludes all incidental or consequential damages. Some states do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, so these limitations may not apply to you. Deficient products that are covered by this policy will be replaced or repaired, with proof of purchase, if returned prepaid to:

The NCC NY  
1840 McDonald Avenue  
Brooklyn NY, 11223  
Attn: Customer Service  
Contact Us: 1-855-350-6868  
[customerservice@thencc.com](mailto:customerservice@thencc.com)  
[customerservice@westinghouse-products.com](mailto:customerservice@westinghouse-products.com)  
[www.westinghouseacpower.com](http://www.westinghouseacpower.com)

## BACK



### Chargeur de bureau en bambou Qi



SURE SERIES

Article# 96222  
Modèle# E-QI-18416

### FCC Avertissements

**Remarque:** Cet équipement a été testé et trouvé conforme aux limites pour un appareil numérique de classe B conformément à la partie 15 du règlement de la FCC. Ces limites sont conçues pour offrir une protection raisonnable contre le brouillage préjudiciable dans une installation résidentielle. Cet équipement produit, utilise et peut émettre de l'énergie de fréquence radio et, s'il n'est pas installé et utilisé conformément aux instructions, peut occasionner un brouillage préjudiciable aux communications radio.

Cependant, il n'existe aucune garantie à l'effet qu'une installation particulière ne produira aucun brouillage. Si cet équipement produit un brouillage préjudiciable à la réception radiophonique ou télévisuelle, ce que vous pouvez déterminer en mettant l'équipement en et hors circuit, nous encourageons l'utilisateur à essayer de corriger le brouillage d'une ou de plusieurs des façons suivantes, réorienter ou repositionner l'antenne de réception, augmenter la séparation entre l'équipement et le récepteur, brancher l'équipement dans la prise d'un circuit autre que celui auquel le récepteur est branché ou consulter le marchand ou un technicien de la radio ou de la télévision chevronné.

### Attention

Veuillez lire attentivement tous les avertissements et toutes les consignes de sécurité avant d'utiliser ce produit. Une mauvaise utilisation de ce produit risque d'endommager les produits qui y sont branchés. Pour que le produit fonctionne de façon optimale, ne l'utilisez jamais dans les conditions suivantes:

### Avertissements

- Certains cas de téléphone peuvent bloquer la charge sans fil
- Ne placez pas d'autres matériaux, tels que des objets métalliques, des aimants et des cartes à piste magnétique, entre le périphérique mobile et le chargeur sans fil.
- Vérifiez le pourcentage de batterie de votre appareil mobile à l'aide de l'icône de charge affichée à l'écran de votre téléphone.
- Lorsque l'appareil mobile n'est pas placé correctement sur la surface de chargement, il est possible que votre appareil mobile ne se charge pas correctement.
- Si vous utilisez le chargeur sans fil dans des zones à faible couverture réseau, vous risquez de perdre la réception de votre réseau.

Service à la Clientèle: 1-855-350-6868  
Heures ouvrables:  
Du lundi au vendredi 10AM - 6PM, EST

- N'exposez pas cet appareil à l'humidité ou à des sources de chaleur.
- Ce n'est pas un jouet, il ne convient pas aux enfants de moins de 7 ans.

### Spécifications

Entrée: 5V / 2A

Sortie du chargeur sans fil: 5V / 1A - 5W

**Important: utilisez uniquement les accessoires fournis ou des accessoires certifiés et testés pour charger cet appareil. L'utilisation d'accessoires tiers peut avoir une incidence sur la sécurité de l'article.**

Veuillez retirer le film protecteur sur le chargeur sans fil avant utilisation!

### Caractéristiques

- Branchez d'abord le chargeur sans fil à l'aide du câble micro USB fourni sur le port USB de votre adaptateur mural.

Le produit et les spécifications illustrés peuvent différer légèrement de ceux fournis

Manufacturé et distribué par The NCC NY  
©2019 The NCC • FABRIQUÉ EN CHINE

Les termes et WESTINGHOUSE sont des marques de commerce de la société Westinghouse Electric. Utilisés sous licence par la société The NCC. Tous droits réservés

- Assurez-vous que votre téléphone est compatible pour le chargement sans fil.
- Placez votre appareil compatible avec la charge sans fil horizontalement ou verticalement sur la surface de charge sans fil au centre.

### Garantie À Vie Limitée

Le NCC garantit ce produit contre les défauts de matériaux et de fabrication pendant toute la durée de vie du produit. Cette GARANTIE À VIE LIMITÉE ne couvre pas les produits qui sont mal utilisés, abusés, altérés ou réparés. Cette GARANTIE À VIE LIMITÉE exclut tout dommage indirect ou consécutif. Certains états n'autorisent pas l'exclusion ou la limitation des dommages accessoires ou consécutifs, de sorte que ces limitations peuvent ne pas s'appliquer à vous. Les produits défectueux couverts par la présente garantie seront remplacés ou réparés, avec preuve d'achat, s'ils sont renvoyés prépayés à:

Le NCC NY  
1840 McDonald Avenue  
Brooklyn NY, 11223  
Attn: Service à la clientèle  
Contactez-nous: 1-855-350-6868  
[customerservice@thencc.com](mailto:customerservice@thencc.com)  
[customerservice@westinghouse-products.com](mailto:customerservice@westinghouse-products.com)  
[www.westinghouseacpower.com](http://www.westinghouseacpower.com)